
V Dolních Raškovicích 22. 9. 2020 

 

Zápis z jednání osadního výboru „Raškovice“ 

 

Vzhledem situaci ohledně výskytu čínské chřipky (tzv. Covid-19) bylo jednání osadního výboru 
Raškovice uskutečněno částečně prostředky na dálku, tj. telefonicky. Členové osadního výboru byli 
vyzváni k přednesení návrhů. Osobního jednání se zúčastnil Miloš Stejskal a Jan Petrus. Omluven byl 

Michal Bondor; Petr Pitra a Pavel Heřman se zúčastnili telefonicky / e-mailem. 

Zapisovatelem byl schválen Jan Petrus. 

1) Vzhledem k rostoucímu počtu návštěvníků a také místních obyvatel, kteří využívají prostory 
opravené návsi v Dolních Raškovicích např. také k trávení volného času se psy, je potřeba náves 
doplnit o odpadkový koš a zásobník sáčků na psí exkrementy, protože se bohužel nedá spoléhat na 
to, že si budou majitelé brát vlastní. Osadní výbor tedy žádá schválení nákupu 1 odpadkového koše se 
zásobníkem sáčků a jeho umístění do prostoru návsi na vhodné místo (ne příliš blízko novému sezení 
a herním prvkům kvůli zápachu) – tento bod trvá z minulého zastupitelstva. 

2) Osadní výbor žádá, aby bylo zamezeno neustálému neodborného zasahování do napouštění a 
vypouštění nádrže. Navrhujeme instalaci zámku na vypouštěcí zařízení a upozornění, že se jedná o 
majetek obce s tím, že jsou zakázány neodborné zásahy. Měl by být ustanoven jeden člověk, který 
bude smět manipulaci provádět (např. pan . 

3) Osadní výbor prosí o možnost zakoupení grilu (betonová stavebnice) pro umístění na náves tak, 

aby bylo možné zrušit stávající nebezpečné ohniště umístěné v těsné blízkosti hřiště. 

Např.: https://www.baumax.cz/vrobek/krb-landis-s-udirnou-,21188.html 

4) Osadní výbor prosí o informaci ohledně stavu projektové dokumentace na chodník v Dolních 

Raškovicích. 

5) Osadní výbor prosí o informaci ohledně výměny zašlých informačních tabulí. 

 

 

 

 

Jan Petrus, v.r. 
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